
Referat fra tandplejer fagmøde d. 19/3-24 
 

 

Punkt   

Godkendelse af sidste 
referat 

Rettelse til punkt 5: OR laver selv børstevideo med apparatur. 

Nyt vedr. Oral-B 
børstehoveder 

Helen fra Oral-B er der ikke mere, så lige nu er der ingen kontakt til Oral-B.  
CHA spørger CJO & KAM hvad de bruger/gør på deres arbejde i det private. 

El-børster I brevet med tiden som sendes på E-boks står der, at patienterne skal huske at 
medbringe el-børsten, men mange har den alligevel ikke med.  
Forslag til at have det kørende på infoskærme, lave et opslag på Facebook og 
gøre opmærksom på det på Tandplejens hjemmeside. Pia ser på det.  
 

Hvor langt er vi med 
syre: pjecer/program? 

Næsten færdig. Mirela og Carina lægger sidste hånd på det. 

Nyt program til FIV. 
Hvornår tråder det i 
kraft? 

Mie har sendt programmet ud til de involverede og det er trådt i kraft. Flere 
oplever, at det fungerer godt. 

Webinar fra Colgate. 
Kan vi bruge det til 
noget? 

Inden for 1 år kommer der en sugetablet på markedet, som indeholder arginin 
og probiotika, som kan være med til at forebygge caries. Vi følger det. 

Nyt fra TR. Mie 
stopper som 
suppleant for Rikke. 
Der skal vælges en ny.  

Camilla er valgt som ny suppleant. 

Socialt arrangement Der er et fælles ønske om et socialt arrangement for tandplejere inden 
sommerferien. Mariane og Pia står for det. 

Fagmøde Forslag: Tandplejere deltager kun hver 2. gang i tandlægernes fagmøder. 

Ny overenskomst Rikke orienterer om den nye overenskomst. 


